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Zápis z jednání Školské rady Bratrské školy 
 

Datum konání: 31. 5. 2023, 16:00 

Přítomni: Vladimíra Horová (za rodiče), Martin Horálek (za rodiče), Jana Bubáková (za 

zřizovatele), Alena Kellerová (za zřizovatele), Hana Pokorná (za učitele), Jan Průcha (za učitele) 

Hosté: Rostislav Konopa 

Zapisovatel: Vladimíra Horová 

 

Program: 

1. Informace pana ředitele 

2. Podněty rodičů ke školské radě 

3. Situace ve 3. třídě 

4. Různé 

+ informace Heleny Wernischové ohledně nové budovy  

 

1. Informace pana ředitele 

- v 7. třídě proběhl týdenní program s lektory Didaktické dílny, který byl pilotní akcí, 

která postupně bude směřovat k zavedení projektové výuky na 2. stupni 

- úspěšně proběhl zápis do 1. třídy a do 6. třídy se hlásí mnoho nových zájemců 

- škola se bude do budoucna profilovat jako výběrová 

- vzniknou školní mikiny a proběhne hlasování o citát na zádech 

- připravuje se výlet do Říma pro třídy 2. stupně 

 

2. Podněty  

- byly diskutovány přijaté podněty rodičů 

Podnět 1: Kvalita stravování v jídelně, nevhodnost jídelníčku pro malé děti 

Pan ředitel zmínil důvody změny stravovacího zařízení (stížnosti na kvalitu jídla i chování 

personálu, administrativní komplikace v ZŠ TGM) a nedostatečné kapacity podobných jídelen 

v dosažitelné vzdálenosti od školy, proběhla diskuze nad potřebami žáků na 1. a 2. stupni, 

normami školního stravování apod.. Škola si je vědoma jistých nedostatků a uvítá případné 

náměty na zlepšení. 

Závěr - pan učitel Průcha slíbil připravit dotazník spokojenosti pro rodiče a žáky 
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Podnět 2: Komunikace informací rodičům, prosba o pravidelnou emailovou komunikaci    

praktických informací 

  

Škola je přesvědčena, že komunikuje dostatečně a včas, především  emaily od vedení tak i od 

třídních učitelek, nebo přes Bakaláře. K dalšímu informování rodičů slouží třídní schůzky. 

Rodiče též mohou  využít pravidelné schůzky s vedením školy, které se konají jednou do 

měsíce. Další informace jsou také k nalezení na facebookových stránkách školy.  

Dále rada diskutovala možnosti lepšího využití webových stánek školy či hromadných 

emailových newsletterů. 

 

3. 3.třída 

- byla diskutována současná situace ve třídě a komunikace vedení s rodiči žáků, byla 

zmíněna výchovná opatření  

 

4. Různé 

- byla diskutována funkce schránky důvěry a obecně bezpečného prostředí ve škole pro 

děti v komplikované životní situaci a možnost potenciálního zapojení pana kaplana 

 

5. Novostavba "Bratrské školy" - stav projektu  (text zaslaný školské radě 11.5.2023 

koordinátorkou projektu Helenou Wernischovou) 

  
1. stavebním úřadem MČ Praha 7 bylo vydáno „Zahájení řízení o změně stavby před dokončením a o 

prodloužení platnosti stavebního povolení“ (tzv. 2. stavebko) na novou školní budovu z 3.5. t.r., 
2. v červnu bude pravděpodobně otevřena výzva Modernizačního fondu na SFŽP a ČCE bude moci požádat o 

dotaci, do poloviny června bude vypracován rozpočet na dokumentaci pro SP – 2. etapa, který k žádosti též 
potřebujeme, 

3. očekáváme, že rozhodnutí o dotaci obdržíme až za 2-3 měsíce. V této době již budeme také znát výsledek 
jednání s developery ohledně příspěvku, 

4. prováděcí dokumentace včetně výkazu výměr – podklad pro vyhlášení VŘ na dodavatele bude hotova na 
podzim s tím, že bude proveden také zkušební vrt na pozemku k projektu tepelných čerpadel.  

5. pokud bude výsledek tohoto zkušebního vrtu úspěšný, bude dokumentace doplněna o využití 11 tepelných 
čerpadel, 

6. v současné době paní architektka prof. ing. Hana Seho požádala po souhlasu investora o zahájení 
vodosprávného řízení ke zkušebnímu vrtu. Pokud by realizace vrtů a tepelných čerpadel byla schůdná, 
musíme před vypsáním VŘ na dodavatele nechat znova schválit změnu projektu SFŽP (pokud předtím udělí 
dotaci). 

 

 

Příští jednání školské rady je plánováno na říjen 2023.  

 

 

Zápis pořídila:      Zápis ověřil: 

Vladimíra Horová            Jan Průcha 

 

………………………………….   ……………………………………  
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